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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Malin Tjernell Prioset valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Se även § 11. 

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 mars 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Mötets tema är Jobbtorg Stockolm. 

Teresa erbjöd sig att vara närvarande vid nämndens sammanträde. 

 

Rådet önskar uppmärksamma nämnden på följande: 

Punkt 4. 

Rådet inser naturligtvis behovet av hundrastgårdar men rådet anser inte att platsen för 

hundrastgård är väl vald. Det är ont om grönområden och den valda platsen konkurerar med 

behovet av gröna ytor som kan användas av barn, äldre och rörelsehindrade. Det är viktigt att 

bevara områdets fulla tillgänglighet.  

 

Punkt 6. 

Den geografiska placeringen av badet på en höjd, ställer stora krav på en bra planering för 

god tillgänglighet. Rådet avser att följa idrottsförvaltningens arbete med denna fråga. 

(Mikael tillskriver idrottsförvaltningens handikappråd angående detta.) 

 

- - - 

 

Rådets tidigare medlem, Ulla Elfving Ekström hade sänt några frågor rörande 

socialpsykiatrins grupp- och stödboenden till sammanträdet. Bland annat undrade Ulla över 

de aktiviteter som finns i boendena. Mikael sammanställer ett svar till Ulla och enhetschef 

Charlotta Johansson inbjuds till ett av rådens kommande möten för att berätta mer om 

boendena.  

 

 

§ 6 

Upphandling av personlig assistans 
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Avdelningschef Siw Lideståhl rapporterade.  

Utgångspunkten är att brukarna inte ska behöva märka att det är en ny utförare som tar över 

verksamheten. I början av juni blir det klart vem som blir ny utförare. Övergången till ny 

utförare sker den 1 oktober.  

 

§ 7 

Brukarundersökningar 

Frågan bordläggs till nästa sammanträde.  

 

§ 8 

Rådets sammanträden under 2011  

Presidiet deltar vid rådets nästa sammanträde, den 18 april. Rådet beslutade om ett extra 

möte den 11 april (klockan 14.00-16.00 i rum Tule) för att förbereda detta.  

 

§ 9 

Informationsblad om rådets ledamöter 

Frågan bordlades.  

 

§ 10 

Stockholm Visitors Board  

Protokoll nr 4 2010, utdrag – angående vikten av att beskriva tillgänglighet  

Bordläggs till nästa sammanträde. 

 

§ 11 

Enkelt avhjälpta hinder på Tulegatan 13 

Fastighetsintendent Ann-Christine Eggert presenterade sig för rådet och redogjorde för 

planerade insatser för enkelt avhjälpta hinder. Listan bifogas protokollet. Rådet ser fram 

emot dessa förändringar och önskade Ann-Christine välkommen tillbaka till rådets 

sammanträden med fler rapporter.  

 

Rådet föreslog att Ann-Christine tar del av innehållet på Handisams webbsida, då denna 

innehåller många upplysningar om hur tillgängligheten kan ökas.  

  

§ 12 

Bevakningslistan 

Bordläggs till nästa sammanträde.  

 

§ 13 

Anmälan av inkomna handlingar 

 Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2010 

 Protokoll 2/2011från äldrenämndens handikappråd 

 Protokoll1/2011 från stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämndens 

handikappråd 

 Protokoll 1+2/2011 från kommunstyrelsens handikappråd 
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§ 14 

Övriga frågor 

Information om att Östermalms handikappråd har avgått.  

 

Rådet ser gärna att nämndens annons i Vi i Vasastan innerhåller en upplysning om 

handikapprådet uppgift. Rådet kommer författa ett förslag till text att sända till Elisabeth 

Sandell.   

 

§ 15 

Mötets avslutande  

Ordförande tackade deltagarna för dagens möte. Nästa sammanträde måndag den 18 april.  

 


